
Götebo rgs Bridgeftirb and 2023 -2 4

Protokoll fran Styrelsemöte nr 3

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Mandagen den 22 januari2024.

Närvarande styrelseledamöter: Ordf. Paul Jigberg, Alf Börjesson, Tomas Andgren, Birgitta Lagnell,
Gunnel Montgomery, Sigvard Sundelid, Ylva Pyykkö och Anita Lansvik.

1. Mötets öppnande

Paul Jigberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Dagordning
Den av Paul ft)reslagna dagordningen godkåindes.

3. Val av justerare

Anita utsågs till justeringsperson.

4. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

5. Föregående mötes protokoll
Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkåindes och lades till handlingama.

Alf har satt upp ett anslag i Bridgens Hus diir det håinvisas till att protokollen finns att läsapä GBFs
hemsida.

6. Avstiimningar

Ekonomi. Tomas beriittade, attentrasig diskmaskin i kafeterian gav en oforutsedd kostnad. Ekonomin
2ir dock under kontroll.

Tcivlingar. Ylva berättade om genomfiirda och kommande ävlingar Paul Jones var en stor framgång
med hela 40 deltagande lag. Tävlingsledaren Carl Ek fick problem med registreringen i bridgemate,
men löste det hela på ett bra sätt. Alf framfiirde åsikten, att prissummoma vid framgångsrika tävlingar
skall anpassas så att tävlingen ger ett överskott - det kan behövas fiir att kompensera ftir ftirluster i
andra tiivlingar.
Från och med I septernber kommer även tävlingar, som genomfi)rs på lördagar, att riiknas in vid
beriikningen av hyresunderlaget ft)r respektive klubb.
BK Lyx har ansökt om att ä genomftira en silvertävling i april. Detta godkåindes av styrelsen.

Vi behöver utse en distriktstävlingsledare och i samband med dettataredapävad som fiirviintas av en

sådan. Ylva och Paul tar tag i detta-

Klubbsamverkan. Sigvard och Alf kunde berätta att klubbarna i Bridgens Hus har haft två
framgångsrika möten, diir även vissa svåra frågor har lösts i samftirstånd. Spelet på söndagar ?ir på
gang och Alfs initiativ med "Mjukbridge" i samarbete med Sven Nilsson på måndag fiirmiddag
kommer att starta 5 februari. Det lutar åt att det blir ca 5 bord.

Klubbarna utaffir Bridgens Hus.Parluille BK har slutat med sin verksamhet och bett att ffi upphöra
som klubb. Detta beviljades.

Vi kommer fortsättningsvis att bjuda in klubbarna en gång per år och lyssna på vad de ftirviintar sig av
GBF och vad vi kan göra for dem. Paul och Birgitta håller i detta.

Tills vidare kan vi som exempel hjälpa till med att marknadsftira speciella tävlingar och erbjuda
medlemmarna Affes Bridgetips.
Vi bör också ha ett bra samarbete med Albrekts BK i Varberg och etablera ett generellt samarbete med



närliggande distrikt i Halland, Västergötland och Bohusliin, där vi kan hjälpa varandra med

marknadsfiiringen av silver- och guldtävlingar.

Bidragfrån S1SU. Vi får avsluta detta spår eftersom det krävs medlemskap i Sveriges

Riksidrottsfiirbund ftir att man skall fä bidrag. Birgitta fär undersöka om det finns andravägar att söka

bidrag.

Junior/Senior.Yi bör sikta på att befintliga juniorer får till uppgift att sprida bridgeintresset vidare till
nyajuniorer. Eventuella nya initiativ till "generationsbridge" fär kopplas samman med
juniorverksamheten. Vid behov kan källaren i Bridgens hus ställas tillrätta som en mötesplats ftir
juniorer.

7 Toalettrenovering
Kostnadema ser ut att bli betydligt större iin vi tidigare fäu besked om.

Det lutar åt attvi måste begränsa arbetet till de tre toaletterna vid kafeterian och kombinera detta med

en mer frekvent städning, som gör att det ser fräscht ut.

8. Investering i AV-utrustning
Styrelsen ställde sig preliminiirt positiv. PauI återkommer med ett kostnadsunderlag.

9. Föreningen Bridgens Hus

Alf har framftirt ett preliminiirt filrslag om bildandet av en stödfiirening for Bridgens Hus. Detta
ftirslag har tagits upp under klubbsamverkan, men vidarebefordrats till GBFs styrelse. Alf återkommer

efter samråd med Sigvard med ett fiirslag, som kan diskuteras av styrelsen.

10. Hyresftirhandlingar med Arnes Bridgeskola och Cafdet
Förhandlingar pågår. Paul samverkar med Sigvard och Gunnel.

I l. Föredrag i Bridgens Hus

Paul har id6er om kompletterande verksamhet i samband med ordinarie tävlingar. Det kan handla om
både bridge och andra saker. Paul återkoflrmer med ftirslag, som tas upp infor nästa möte.

12. övrigafrågor
I fortsiittningen kommer det endast attbli de tre fråimsta paren i DM Par m.fl. tiivlingar, som får ta del

av bidraget från SBF.

Juniorer ffir fika gratis i GBFs tävlingar även i fortsättningen.

Vi kommer fortsatt att dela ut biobiljetter till segrarna i ligans olika grupper.

En fungerande styrelse ftir BK Lagspelet behöver utses. Paul återkofllmer.

13. Kommande styrelsemöte

Möten på mandagar kl. 14.00 kommer att hållas följande datum:
26 februari,25 mars,2Z apnl och 20 maj.

14. Avslutning.

Paul avslutade mötet, tackade de niirvarande for visat intresse och lovade att bli mer effektiv vid
ledningen av mötena.
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